


	Notice of intent to make a determination 
Wendake East development phase II (25 residential lots) – Public Comments Invited 
September 25th 2019 – Indigenous Services Canada must determine whether the proposed Wendake East development phase II (25 residential lots), located in Wendake is likely to cause significant adverse environmental effects. To help inform this determination, Indigenous Services Canada is inviting comments from the public respecting that determination. 
Written comments must be submitted by October 25th 2019 to: 
Mélanie Talbot
320, St-Joseph Street East, 3rd Floor
Office 400
Québec, (Québec) G1K 9J2
 melanie.talbot@canada.ca
The Proposed Project 
Construction of a street, pavement and its infrastructure to accommodate 25 residential lots. Surface area of 620 X 11 meters (6820 m2).

	
Avis public 
Wendake Est développement phase ll (25 lots résidentiel) – Période de consultation publique 
25 septembre 2019 – Services aux Autochtones Canada doit déterminer si le projet proposé Wendake Est développement phase ll (25 lots résidentiel), situé à Wendake est susceptible d’entrainer des effets négatifs importants sur l’environnement. 
Les commentaires écrits peuvent être présentés d’ici le 25 octobre 2019 à : 
Mélanie Talbot
320, rue St-Joseph Est, 3e étage
Bureau 400
Québec, (Québec) G1K 9J2
[bookmark: _GoBack]melanie.talbot@canada.ca 
Le projet 
Construction d'une rue, chaussée et ses infrastructures pour accueillir 25 lots résidentiels. Surface de 620 X 11 mètres (6820 m2).




GCDOCS # 53744842

GCDOCS # 53744842

GCDOCS # 53744842
